
Protokół nr 13/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 25 września 2017 r., w godz. 14
00

 – 14
20

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 12/2017 z dnia 

11 września 2017 roku. 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko przywitał na dzisiejszym 

posiedzeniu dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie Panią Danutę 

Kuklinowską. Następnie zapytał starostów, kto podjął decyzję, by na dzisiejsze posiedzenie 

komisji zaprosić panią dyrektor. Oświadczył, że jego zdaniem to on jako przewodniczący 

zwołuje komisję, zaprasza gości i ustala jej porządek.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu 

komisji przewodniczący zadał pytanie dotyczące liczebności uczniów w klasach w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. Poinformował, że temat ten był poruszany 

również na posiedzeniu Zarządu Powiatu w którym uczestniczyła również pani dyrektor 

szkoły. W tej sytuacji uznano, że najlepszą formą odpowiedzi na pytanie przewodniczącego 

będzie udzielenie jej przez osobę najbardziej kompetentną, czyli przez panią dyrektor.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poprosił starostów, aby takie 

sytuacje nigdy więcej nie miały miejsca. Następnie udzielił głosu pani dyrektor. 

Dyrektor – Danuta Kuklinowska poinformowała, że do klas pierwszych przyjęto łącznie 146 

uczniów. Następnie przedstawiła liczebność poszczególnych klas: szkoła zawodowa – 
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branżowa – 37 osób, technik obsługi turystycznej – 29 osób, technik ekonomista – 16 osób, 

technik mechanik – 16 osób, technik elektryk – 21 osób, technik informatyk – 24 osoby. Bez 

łączenia została tylko klasa technik informatyk. Połączono klasę technik mechanik i technik 

elektryk oraz technik obsługi turystycznej i technik ekonomista na przedmiotach 

ogólnokształcących. Oświadczyła, że klasy 16 – osobowe nie mają racji bytu, ponieważ są 

zbyt drogie w kształceniu. Dodała, że po przeanalizowaniu świadectw uczniów w klasie 

technik obsługi turystycznej można przewidzieć, że część uczniów nie utrzyma się w tej 

klasie.  Dyrektor podejrzewa, że jeszcze w trakcie pierwszego semestru będą migracje 

uczniów i liczebność niektórych klas się zmniejszy. Poinformowała również, że wszystkie 

klasy maturalne mają dodatkowe zajęcia z przedmiotów obowiązkowych na maturze. 

Podsumowując oświadczyła, że z doświadczenia wie, że lepiej tworzyć na początku klasy 

liczne, ponieważ po pewnym czasie liczba uczniów maleje.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał ile osób musi liczyć klasa, aby była 

opłacalna. 

Dyrektor – Danuta Kuklinowska poinformowała, że 24 osoby.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapytał przewodniczącego komisji czy uważa 

wypowiedź pani dyrektor za satysfakcjonującą.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko stwierdził, że jeśli pani dyrektor nie ma do tego 

tematu zastrzeżeń to on również nie ma. Zaproponował również pani dyrektor, aby zwróciła 

się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o przyznanie środków na dodatkowe zajęcia z 

przedmiotów maturalnych.  

Dyrektor – Danuta Kuklinowska poinformowała, że w poprzednich latach z projektów 

unijnych zawsze było wsparcie dla młodzieży w formie dodatkowych zajęć z matematyki. 

Ponadto nauczyciele byli zobowiązani do dodatkowych zajęć w ramach tzw. godzin 

karcianych. Oświadczała, że zrobi wszystko, aby pomóc nauczycielom w organizacji tych 

dodatkowych zajęć.  

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał pozostałych członków komisji, czy 

zgadzają się, aby ta informacja nie była już omawiana na posiedzeniu sesji.  

Członkowie komisji wyrazili zgodę na propozycję Przewodniczącego Komisji. 

Radna – Beata Pawlik poprosiła panią dyrektor o przygotowanie informacji dotyczącej 

kosztów utrzymania klasy według wag z zeszłego roku. 

Dyrektor – Danuta Kuklinowska poinformowała, że radni otrzymają taką informację.  

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XXXIX Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

 

a) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w 

Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu 

Szkół Specjalnych im. Jana Pawła II w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. Jana 

Pawła II w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

c)  stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, co 

przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w 

Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie. 
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Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych w Białogardzie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Policealnej Szkoły dla Dorosłych 

w Białogardzie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnej w Białogardzie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w 

Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w 

Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Białogardzie w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Białogardzie, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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e) stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w 

strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, co 

przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana 

Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej funkcjonującej w strukturze organizacyjnej 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową 

Szkołę I Stopnia w Tychowie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

funkcjonującej w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 

prof. Jana Radomskiego w Tychowie w Branżową Szkołę I Stopnia w Tychowie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

f)   informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z 

projektem uchwały w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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g)    informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r., co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Białogardzkiego za pierwsze półrocze 2017 r. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za pierwsze 

półrocze 2017 r. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie informacji  

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Białogardzkiego za 

pierwsze półrocze 2017 r, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 

2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017- 2025, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

● Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapoznał członków komisji z pozytywną opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącą informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu za pierwsze półrocze 2017 roku oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej – załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

 Jan Połuboczko 


